
 

 

Dotazy a připomínky vznesené na jednání 
Zastupitelstva města Kutná Hora dne 11. 05. 2021 

 

 

Číslo Předkládá Obsah připomínky 
Písemné 

doručení Vyřizuje 
Termín  
splnění Poznámka 

3-1/21 M. Jánská 
K realizaci sídliště Hlouška, zbudování parkoviště, označení cyklotrasy, 
k rozbitému veřejnému osvětlení a plánu oprav komunikací.  ústně 

INV, 

TO - INV 
1. 6. 2021  

3-2/21 J. Drábková K prodeji pozemku v okolí skautské klubovny. ústně OZO 1. 6. 2021  

3-3/21 J. Molnár K současnému stavu řešení protipovodňových opatření v ul. Liliová. písemně 
OŽP, 
INV 

1. 6. 2021  

3-4/21 Z. Jirásek Ke generelu dopravy – doprava v pohybu a v klidu, jaký nastal posun. písemně Mgr. V. Šnajdr 26. 5. 2021  

3-5/21 T. Havlíček  
Ke generelu dopravy, v jakém procesu je projednávání. 
Jaký je rozdíl stavu počtu obyvatel žijících v Kutné Hoře dle trvalého 
pobytu a dle současného sčítání lidu.  

ústně 
Mgr. V. Šnajdr, 
ORRaÚP, SPR 

26. 5. 2021  

3-6/21 M. Krčík Jaký je posun v opravách komunikací na Kaňku, v ul. Ke Gruntě. ústně  TO-INV  
Odpovězeno na 

ZM 

3-7/21 J. Treml K termínu dokončení cyklostezky a strategii vzdělávání. ústně 
Ing. J. Janál, 

Mgr. V. Šnajdr  
Odpovězeno na 

ZM 

3-8/21 M. Hlavatý K počtu obyvatel trvale hlášených v Kutné Hoře. ústně Ing. J. Viktora  
Odpovězeno na 

ZM 

3-9/21 Z. Jirásek  Požádal Mgr. S. Doušovou o doplnění informací ze statistiky po získání 
výsledků ke sčítání obyvatel 2021. ústně 

Mgr. S. 

Doušová 
26. 5. 2021  

3-10/21 J. Kraus K zastupitelské anketě „Jak se mění svět v Kutné Hoře k lepšímu“. ústně 
M. Suchánek, 

zastupitel 
26. 5. 2021  

 

Připomínky a odpovědi na písemně doručené dotazy se zveřejňují na webu města Kutná Hora 

 



 Miroslava Jánská, občanka 

Zajímá se v jaké fázi je revitalizace sídliště Hlouška, respektive zadání projektu. 
Zda se v projektu pokračuje. Jaké jsou plány s pozemkem p.č. 2546/1, zda se 
plánuje na tomto pozemku parkoviště. Žádá o vysvětlení piktogramů pro cyklisty, 
co tyto piktogramy znamenají pro chodce. V jaké fázi jsou přípravy na opravy 
veřejného osvětlení na sídlišti Hlouška. Upozornila na odkrytované světelné místo, 
všeobecně je VO ve velice špatném stavu. Rovněž se dotazovala na pravidelnou 
jarní obhlídku komunikací, jelikož jsou komunikace ve špatném stavu. 
 

 Johanka Drábková, za spolek Junák – český skaut 
Zajímá ji stav její žádosti o odkup pozemku. Jedná se o úzký pás zeleně oddělující 
skautskou klubovnu od okolních ulic. Zažádali si o odkup z několika důvodů: 
zvýšení bezpečnosti dětí oplocením pozemku, z důvodu plánované rekonstrukce 
klubovny – zbudování bezbariérového přístupu, rozšíření klubovny, vybudování 
společenského sálu na akce pro veřejnost. Odbory MěÚ doporučují pronájem 
pozemku a po dlouhodobějším pronájmu odkup pozemku. O pozemky se starají, 
klubovna je využívaná skoro 30 let, registrovaných skautů 200. Nedaleko 
klubovny je Sklenářův dolík, který proměnili v lesopark a stále ho udržují.  
 

 Jan Molnár, občan 

Záplava - Žižkov - Liliová 

Dobrý den, 
před téměř 10 měsíci, přesněji 14. srpna 2020 se přehnala ulicí Liliová záplava. 
Záplava si vyžádala milionové škody na majetku místních obyvatel a postupně 
poničila majetek a komunikace v dalších ulicích. Hned následující dny 
zastupitelstvo města v čele s panem starostou slibovalo, že uskutečni schůzi, kde 
se daným problém bude město zabývat a bude nás informovat o dalším postupu. 
Za tu dobu jsme se města museli pravidelně dotazovat, jaký je stav chystaných 
opatření. V rámci našich dotazů jsme byli odkazováni na různé odbory (paní Ing. 
Bodišová, p. Vepřek, p. Ing. Janál) a byly nám dodávány neúplné informace. 
Upřímně řečeno, pomalu to bude rok, co nás záplava zasáhla a doposud oficiálně 
nevíme, co konkrétního město udělalo, aby se situace neopakovala. Aktuálně 
víme, že město chystá projekt na vybudování protizáplavového valu, nebo 
systému, který svede vodu do Sklenářova dolíku. Tato informace se objevila 
z kraje loňského roku v Kutnohorských listech. Z SPUCR víme, že město najalo 
projektanta p. Dlabačka, pro vypracování projektu na vybudování zmíněného 
systému. Prosíme o dodávání pravidelných informací ohledně stavu daného 
projektu. Jaké jsou terminy k vyhotovení projektu a jaký je celkový časový plán 
projektu? Jsou již připravovány kroky k realizaci projektu? Jsou chystaná nějaká 
opatření pro zmírnění škod způsobené záplavami před vybudováním systému proti 
záplavám? Aktuálně od příštího týdne dorazí první bouřky. Další téma ohledně 
záplav bylo vybudování kanalizace v horní části ulicí Liliová, Do polí, Jasmínová. 
Zde nejprve město tvrdilo, že budou vytvořeny vpusti do kanalizace. Nicméně z 
tohoto plánu sešlo, protože kanalizace je plná a další povrchovou vodu nepřijme. 
Aktuálně komunikaci technické služby zavezly štěrkem a kamením s 
odůvodněním, že došlo k navýšení povrchu vozovky a zajištění většího vsaku 
vody. V jarních měsících navíc mělo dojit k vybudování vsakovacích prostor. Jaro 
je u konce a v okolí Liliové ulice se neprovedlo nic. Navýšení vozovky kameny, se 
pomalu drolí a při větším dešti budeme mít kameny na silnici v ulici Liliová v 
horším případě opět ve sklepech. Jak tedy prosím bude pokračovat projekt ve 
zmíněné lokalitě? Dojde k vybudování vsakovacích prostor? Bude komunikace 
zpevněna? Chápeme, že město vlastní pouze část komunikace, ale jedná se o tu 
stěžejní část, tedy o křižovatku na parcele 4004/39. (Mimochodem zmíněné 
navýšení komunikace proběhlo i na soukromých pozemcích, od kterých se město 
původně distancovalo) 
Děkuji 
Ing. Jan Molnár 



 
 Ing. Zdeněk Jirásek, zastupitel 

Připomínka zastupitele ZM 11. 5. 2021 

Adresovaná místostarostovi Mgr. Vítu Šnajdrovi 
Vice jak rok již máme k dispozici městský generel dopravy v pohybu i v klidu. 
Nezaznamenal jsem však v poslední době jakýkoliv signál, že se s ním pracuje, že 
jsou již vytipovány priority, kterými začneme dopravu řešit. Prosím proto a 
písemnou informaci v jakém stavu se uvedená problematika nachází. 
Děkuji. 
Ing. Zdeněk Jirásek 

 

 

 Ing. T. Havlíček, MBA, zastupitel 
Dotaz na dopravní generel. Proces projednávání se částečně zastavil covidem. 
Některé lokality, které dlouhodobě čekají na vyřešení zjednosměrnění a umožnění 
parkování rezidentům. Přimlouvá se, aby dopravní generel byl co nejdříve 
v projednaném stavu s OsV schválen. M. Šnajdr okomentoval, že se rozbíhají 
jednání OsV. OsV vnitřní město bude dne 19. 5. 2021, na programu jednání je 
právě dopravní generel. Podobný postup bude mít i OsV Šipší a následně se sestaví 
harmonogram postupu prací. 
 

 M. Krčík, zastupitel 
V jakém stavu je vypracování Ul. Na Kaňku. Přimlouvá se za urychlení opravy této 
komunikace. J. Janál doplnil, že komunikace se nyní jmenuje ul. Ke Gruntě. Hotová 
studie proveditelnosti, bude se předkládat ke schválení RM dokumentace pro 
stavební povolení.  
 

 Ing. J. Treml, zastupitel 
Dotaz na cyklostezku a její dokončení. J. Janál doplnil, že cyklostezka je již 
dokončená. Demontována byla nyní jedna lavička, dokončuje se urovnání terénu a 
osetí. Druhý dotaz se týká Strategie vzdělávání pro Kutnou Horu do roku 2018, zda 

probíhá práce na novelizaci tohoto dokumentu. V návaznosti na Malínskou školu by 
měl být dokument aktualizován. Dokument je neaktuální, v roce 2014 skončilo 
jakékoliv naplňování tohoto dokumentu, odpověděl V. Šnajdr. Ve školské komisi 
může být diskutováno, zda by nebylo dobré dokument obnovit na rok 2021 a dále. 
 

 M. Hlavatý, zastupitel 
Počet obyvatel k 1. 1. 2021 20 091 obyvatel. Lokality pro bydlení se neustále 
rozšiřují. Ke zvážení je proč se počty obyvatel nezvyšují. Starosta doplnil, že již 
řešilo VM. T. Havlíček informoval o možnosti motivačního prvku – poplatky za 

parkování. S. Doušová doplnila další možnosti, které jsou využívány. 
 

 Z. Jirásek, zastupitel 

Ve věci dotazu ke statistice počtu obyvatel požádal S. Doušovou o předání 
informace po získání výsledků ke sčítání obyvatel 2021, pro porovnání ke stavu 
trvale hlášených obyvatel žijících na území města Kutná Hora. 
 

 J. Kraus, zastupitel 
Poděkoval zastupitelům, kteří podpořili vyřazení nedokončené investice 
projednávaného materiálu odboru ekonomického 2/02.  
Vznesl dotaz na zastupitele M. Suchánka, kterého prostřednictvím emailové 
komunikace požádal o podrobnější informace k zastupitelské anketě „Jak se mění 
svět v Kutné Hoře k lepšímu“, jak anketa vznikla, jaký byl průběh ankety a kdo ji 

kontroloval. 

M. Suchánek odpověděl přímo na jednání ZM, informaci již sdělil na předchozím 
jednání zastupitelstva ve Sportovní hale Klimeška. Při anketě oslovil občany, 



kterým dal prostor vyjádřit svá přání, vše je podepsané a zdokumentované. Zájem 
občanů se následně snažil prosadit. Výstup ankety, kolik občanů hlasovalo a pro co 

hlasovali, poskytnout může.  
 

 

 

Odpovědi:                                                                                                                                                   
 

   

 

 

  

 

MĚSTO KUTNÁ HORA  
Havlíčkovo náměstí 552/1, 284 01 Kutná Hora, IČ: 00236195 

oddělení zastupitelských orgánů 

tel.:  327 710 111* , ID DS: b65bfx3, mu.kutnahora.cz 
 

 
Váš dopis ZN.: Připomínka č. 3- 3/21  

Vážený pan 

Ing. Jan Molnár  
 

email: 

 
 

Ze dne: 11. 5. 2021 

Naše  Č.j. : 
SpZN.: 

--- 

Vyřizuje: Stanislava Sovová 

Tel.: 327 710 125 

E-mail: sovovas@mu.kutnahora.cz 

Datum: 26.  5. 2021 

 
Odpověď na připomínku vznesenou na jednání ZM Kutné Hory dne 11. 5. 2021 

 

Vážený pane inženýre, 

 

v reakci na Váš dotaz vznesený na jednání zastupitelstva města dne 11. 5. 2021, týkající 
se záplav v ul. Liliová, jsem požádal pracovníky odboru investic o vyjádření k Vašim 
dotazům, zde je jejich vyjádření:  
Po zmíněných přívalových deštích, proběhla obhlídka místa a několik konzultací jak 

v problému pokračovat.  
Na tomto základě bylo Radou města 7. 4.2021  přijato usnesení  o uzavření smlouvy  se 

společností Projektová kancelář Dlabáček s.r.o.  na zpracování studie odtokových 
poměrů, akce " Protierozní opatření v lokalitě Kuklík v k.ú. Kutná Hora", řešící 
variantní návrh protierozních opatření na zemědělských pozemcích v lokalitě pod 
Kuklíkem a v lokalitě Pták, se systémem protierozních průlehů se zaústěním do 
stávajících z části zpevněných účelových komunikací s následným zaústěním do terénní 
deprese "Sklenářův dolík".  
Následným zaústěním s funkcí retenčního prostoru pro transformaci povodňových 
průtoků a následným zaústěním do dešťové kanalizace města Kutná Hora. Studie 

odtokových poměrů bude podkladem pro územní studii území města Kutná Hora, lokalita 
Havírna a Hořanská. Předpokládáme, že ze strany města Kutná Hora bude zajištěna 
odborná spolupráce s dotčenými příslušnými orgány státní správy. V předstihu byla 
tachymetricky zaměřena celá lokalita včetně Sklenářova dolíku, abychom to stihli v čas, 
před olistěním zeleně v prostoru, který by zaměření neumožnil. 
Dále bude předmětem zpracování hydrotechnických výpočtů pro stanovení způsobu 

technických protierozních opatření a retenčního objemu vody v terénní depresi 

"Sklenářův dolík " – termín 06/2021 - zpracování studie odtokových poměrů ve 
variantním řešení, včetně propočtu nákladů, která bude ve fázi tužkového návrhu 
projednána s investorem -  s termínem předání 08/2021 - projednání studie odtokových 

 3-3/21 



poměrů s dotčenými orgány státní správy a organizacemi - s termínem předání 10/2021. 

Práce pana Dlabáčka bude pouze výstupem pro další stupeň projektové dokumentace a 
každý stupeň bude muset procházet schvalovací procedurou. Je třeba se zbavit iluze, že 
se jedná o jednoduchou věc. Jednání s vlastníky pozemků i orgány státní správy jsou 
většinou zdlouhavá, město není vlastníkem pozemků. Představa o tom, že se město 
v dohledné době postará o nápravu, nemá reálný základ. 
Historicky se jedná v ulici Liliové o první takový problém. Bude dnes především na 
obyvatelích, aby si své majetky zabezpečili co možno tak, aby k velkým  škodám 
nedocházelo. Garáže pod úrovní komunikace jsou nešťastné. Přijde li opravdu velký déšť, 
na který není stav ulic, komunikací a kanalizace dimenzován je to nepříjemné, ale někdy 
to tak je. O tom může hovořit pravidelně mnoho lidí nejen v Kutné Hoře, ale i v celé 
republice. 

 

S pozdravem 

 

 

 

Ing. Josef Viktora 

starosta města  
 

 

 

  

 

MĚSTO KUTNÁ HORA  
Havlíčkovo náměstí 552/1, 284 01 Kutná Hora, IČ: 00236195 

oddělení zastupitelských orgánů 

tel.:  327 710 111* , ID DS: b65bfx3, mu.kutnahora.cz 
 

 
Váš dopis ZN.: Připomínka č. 3- 4/21  

Vážený pan 

Ing. Zdeněk Jirásek 

 

email: 

 
 

Ze dne: 11. 5. 2021 

Naše  Č.j. : 
SpZN.: 

--- 

Vyřizuje: Stanislava Sovová 

Tel.: 327 710 125 

E-mail: sovovas@mu.kutnahora.cz 

Datum: 26.  5. 2021 

 
Odpověď na připomínku vznesenou na jednání ZM Kutné Hory dne 11. 5. 2021 

 

Vážený pane zastupiteli, 
 

v reakci na Váš dotaz vznesený na jednání zastupitelstva města dne 11. 5. 2021, týkající 
se Generelu dopravy, Vám sděluji následující: 
 

Práce na Generelu dopravy  se skutečně zastavili, na poslední schůzce byl zadán úkol pro 
OsV (Vnitřní Město a Šipší), upřesnit a doplnit požadavky a stanovit jejich prioritizaci (viz 

Zápis PS DG č. 2/20). To se bohužel nestalo a předpokládám, že je to způsobeno 
obtížnou pandemickou situací. Na jednáních OsV Vnitřní Město a OsV Šipší, je tento bod 

projednáván. Předpokládám, že po jejich upřesnění dojde k setkání pracovní skupiny, 
stanovení priorit a případně i harmonogramu provádění. Zároveň bude zadán úkol TO-

INV k nacenění jednotlivých opatření.  
 

S pozdravem 

 

 

 

 

Mgr. Bc. Vít Šnajdr 
místostarosta 

 3-4/21 


